
2018D30328 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Buitenlandse Zaken heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Buitenlandse Zaken over het Jaarverslag 
Ministerie van Buitenlandse Zaken 2017 (34 950 V, nr. 1). 

De voorzitter van de commissie,
Pia Dijkstra 

De griffier van de commissie,
Van Toor 
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Nr. Vraag 
1 Hoeveel fte is er in 2017 ingezet in Den Haag en Brussel ten 

behoeve van het Brexitproces (incl de Taskforce Brexit)? 
2 Welke taken verricht het Border Security Team en welk mandaat 

heeft het? 
3 Kunt u uitgebreider toelichten waarom u vaststelt dat het door 

Nederland voorgezeten voorbereidend comité van de toetsings-
conferentie van het non-proliferatieverdrag (NPV PrepCom) 
«boven verwachting goed verliep»? 

4 Heeft Rusland de verschuldigde bedragen in de zaak rond de Arctic 
Sunrise voldaan? 

5 Waarom is in 2017 bijna 4,5 miljoen euro minder uitgegeven aan 
de Verenigde Naties? Wordt dit geld op andere wijze uitgegeven? 

6 Op welke wijze heeft het prioritaire thema LHBTI (lesbische 
vrouwen, homoseksuele mannen, biseksuelen, transgender- en 
intersekse personen) concreet geleid tot hogere uitgaven voor 
landenprogramma’s mensenrechten? Welke (extra) projecten zijn 
hiermee gefinancierd? 

7 Op welke wijze heeft het prioritaire thema vrijheid van journalisten 
concreet geleid tot hogere uitgaven voor landenprogramma’s 
mensenrechten? Welke (extra) projecten zijn hiermee gefinancierd? 

8 Kunt u de «vooruitgang op het gebied van nucleaire ontwapening 
en non-proliferatie» specificeren? 

9 Kunt u de bijdragen aan het Nederlands Fonds voor Regionale 
Partnerschappen (NRFP) «Matra» en «Shiraka» specificeren? Aan 
welke projecten zijn in het kader van deze partnerschappen (extra) 
bijdragen geleverd? Waarom is in 2017 3 miljoen euro meer dan 
begroot hieraan uitgegeven? Uit welke middelen is deze overschrij-
ding betaald? 

10 Waarom is in 2017 bijna 14 miljoen euro minder uitgegeven aan de 
VN-contributie voor crisisbeheersingsoperaties dan begroot? 

11 Hoeveel trainingen zijn aan buitenlandse diplomaten gegeven van 
de 2,5 miljoen euro die hieraan is besteed? 

12 Op welke manier heeft de Minister het afgelopen jaar de gedach-
tenvorming over de institutionele structuur van de EU 
geregisseerd? 

13 Op welke manier geeft de Minister vorm aan zijn coördinerende rol 
bij de Brexit-onderhandelingen en bij de vormgeving van de 
nieuwe relatie? 

14 Waarom waren er in 2017 nog uitgaven aan het EU voorzitterschap 
onder artikel 3.4? 

15 Kan de Minister de totale ontvangsten van de EU voor Nederland 
in zijn geheel voor 2017 uiteenzetten, incl de fondsen in gedeeld 
beheer maar ook alle subsidies die rechtstreeks aan mensen, 
bedrijven of lagere overheden worden uitgekeerd (denk aan 
Horizon2020, Erasmusbeurs, etc)? 

16 Hoeveel gedetineerdenbezoeken zijn in 2017 afgelegd, in zorg- en 
niet-zorglanden? Welke actie heeft u genomen om de voorgeno-
men verbetering van gedetineerdenbegeleiding in zorglanden in 
2017 te bewerkstelligen? 

17 Op welke wijze maakt u voortgang met het verbeteren van 
stemmen in het buitenland? Is het mogelijk om de termijn 
waarbinnen Nederlanders in het buitenland moeten stemmen te 
verruimen richting de verkiezingsdatum in Nederland? 

18 Waarom is in 2017 ruim 2,7 miljoen euro minder uitgegeven aan 
het Internationaal Cultuurbeleid? 

19 Kunt u de uitgaven van Bezoeken hoogwaardigheidsbekleders en 
uitgaven Corps Diplomatique en internationale Organisaties 
(realisatie 2,2 miljoen euro) specificeren? 
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20 Hoeveel is binnen de begroting van Buitenlandse Zaken bijgedra-

gen aan staatsbezoeken van het Koninklijk Huis? Kunt u de 
bedragen die hiermee gemoeid zijn specificeren per bezoek? 

21 Hoe vaak heeft de diplomatieke dienst leden van het Koninklijk 
Huis ondersteund bij bezoeken aan het buitenland die niet formele 
staats- en/of werkbezoeken waren, maar voor bijvoorbeeld 
vakantie of andere doeleinden? 

22 Waarom is ruim 3 miljoen euro extra uitgegeven aan Paspoortgel-
den en overige consulaire dienstverlening? Kunt u deze uitgaven 
specificeren? 

23 Waarom is er een overschrijding van bijna 10 miljoen euro op 
«Visa opbrengsten»? 

24 Welke technische problemen in 2017 hebben ertoe geleid dat de 
vervolgtrajecten voor de modernisering van consulaire diplomatie 
2.0 nog niet aanbesteed konden worden en de verplichting nog 
niet kon worden aangegaan? 

25 Kunt u verklaren waarom het aantal visumaanvragen uit Rusland is 
toegenomen? 

26 Vallen de kosten van attachés van andere ministeries volledig 
binnen de begroting van die betreffende ministeries? Zo nee, 
welke kosten draagt het Ministerie van Buitenlandse Zaken bij aan 
attachés van andere ministeries? 

27 Waarom is 11,3 miljoen extra aan shared service organisaties 
uitgegeven? 

28 Kunt u specificeren wat onder «overige materiele uitgaven» wordt 
bedoeld? Kunt u specificeren waarom hier 21,6 miljoen euro extra 
aan uitgegeven is? 

29 Waarom is 14,7 miljoen euro extra uitgegeven aan de inhuur van 
extern personeel? Kunt u specificeren aan hoeveel fte en aan welke 
(specialistische) functies dit is besteed? 

30 Wat houdt de nieuw geïntroduceerde inkoopmodule en het hierbij 
behorende centraal contractenregister in? Welke kosten zijn 
gemoeid met de implementatie van deze module? 

31 Welke contracten zijn als gevolg van de nieuwe inkoopmodule en 
het daarbij behorende contractenregister vastgelegd voor de 
gehele looptijd? 

32 Waarom zijn er extra kosten gemaakt voor digitale verbindingen 
met vertegenwoordigingen in het buitenland? 

33 Welke risico’s loopt het Ministerie van BZ door het beheer van het 
nieuwe financiële systeem SAP? Welke extra compenserende 
maatregelen zijn nodig om deze risico’s te beperken? 

34 Voor welke exacte periode is dubbele huurlasten betaald in 
verband met de verhuizing van de Bezuidenhoutseweg naar de 
Rijnstraat? Hoeveel heeft dit precies gekost? 

35 Wat zijn de totale extra kosten die gemoeid zijn geweest met de 
verhuizing van het departement van de Bezuidenhoutseweg naar 
de Rijnstraat? 

36 Kunt u verklaren waarom de gemiddelde bezetting (fte) op de 
posten met 7 is gedaald en tegelijkertijd de gemiddelde prijs van 
de loonkosten met bijna 5.000 euro is gestegen? 

37 Waarom zijn in de Baseline Informatiebeveiliging Rijksdienst (BIR) 
aanvallen van statelijke actoren niet meegenomen? 

38 Welke risico’s hebben directies en posten in 2017 gelopen 
vanwege tekortkomingen op het gebied van de informatiebeveili-
ging? Heeft dit geleid tot incidenten? 

39 Welke concrete stappen hoopt u de komende jaren nog op het 
gebied van digitalisering van de dienstverlening te maken? 
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40 Weke aanbevelingen zijn door het Audit Committee in 2017 gedaan 

over de BZ Ontwikkelagenda? Zijn – en zo ja hoe – deze aanbeve-
lingen opgevolgd? 

41 Weke aanbevelingen zijn door het Audit Committee in 2017 gedaan 
over het Dutch Good Growth Fund? Zijn – en zo ja hoe – deze 
aanbevelingen opgevolgd? 

42 Kunt u de uitgaven aan het Dutch Good Growth Fund specificeren? 
43 Weke aanbevelingen zijn door het Audit Committee in 2017 gedaan 

over de uitwerking van de Visie op toezicht? Zijn – en zo ja hoe – 
deze aanbevelingen opgevolgd? 

44 Weke aanbevelingen zijn door het Audit Committee in 2017 gedaan 
over de hervorming van het vastgoedbeleid? Zijn – en zo ja hoe – 
deze aanbevelingen opgevolgd? 

45 Wat zijn de uitkomsten van het medewerkersbelevingsonderzoek 
en de meting van de bezettingsgraad van het pand aan de 
Rijnstraat geweest? 

46 Waarom is er twijfel of de 0,5-norm met betrekking tot het nieuwe 
pand aan de Rijnstraat toereikend is voor de functionele behoefte 
van BZ? 

47 Hoeveel medewerkers kunnen momenteel nog niet gehuisvest 
worden in het nieuwe pand aan de Rijnstraat?
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